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-En bagatell 
Jeg ser stort på 

utfallet av arbeids
rettssaken den 7. 
mars. Tenk på vår 
største forfatter 
Agnar Mykle som 
ble dømt for utuktige 
skrifter. Dersom jeg 
blir sparket fra 
Utenriksdeparte
mentet (UD), er det 
en bagatell i forhold 
til den måten retts
apparatet behandlet 
Mykle på, sier tidli
gere diplomat og 
ambassadesekretær 
Synnøve Fjellbakk 
Taftø. 

Fra sin bolig på Fjellbakken 
tar hun det forestående oppgjø
ret med diplomatiet tilsynela
tende med stoisk ro. Synnøve 
Fjellbakk Taftø har siden 1991 
ikke hatt en eneste arbeidsopp
gave for UD. 15. mars 1992 
fikk hun sin endelige avskjed. 
Full lønn hever Taftø og med 
de midlene driver hun forsk
ning og hjelper folk, et arbeid 
hun synes er utrolig interessant. 

DlajaJ 
Taftø var fra 1989 til 1991 

første ambassadesekretær i 
EFTA-delegasjonen i Geneve, 
og fungerte som nestleder av 
delegasjonen. Etter at hun ved 
en rekke anledninger skal ha 
uttalt seg sterkt kritisk til 
Regjeringens og UDs politikk, 
ble hun beordret hjem av UD. 
Kort tid etterpå ble hun suspen
dert av departmentet. 

«Departementet finner at 
Taftø med sine mange utspill 
og uttalelser, har vist en illojali
tet og mangel på omdømme 
som må ansees som en uttilbør
Iig atferd og som har brutt med 
den tillit som er nødvendig for 
stillingen» heter det i avskje
den. 

Videre gjør UD det klart at 
det ikke lenger er mulig å la 
henne representere Norge i 
utlandet, og kan derfor ikke ha 
en stilling i utenrikstjenesten. 
Taftø har også rettet knusende 
kritikker mot deler av fiskeri
løsningen i EØS-avtalen, og 
ved en 8.mars tale på Mo uttal
te hun seg første gang offentlig 
i krasse ordelag mot statsminis
ter Gro Harlem Brundtland. 

Mange ser fram til arbeids
rettsaken den 7. mars i Oslo, 
hvor «urokråka» skal føre sin 

- Jeg fører min egen sak uten rettshjelp fra min organisasjon. Som en god jurist skal jeg takle arbeidsrettsaken som jeg sør på som et spill i 
lotteri, sier Synnøve Fjel/bakk Tahø. 

egen sak. EU -motstanderen 
krever jobben tilbake, og det er 
svært sjelden at diplomater får 
sparken fra UD. 

- Jeg har ingen formening 
om utfallet, og jeg ser på reItsa
ker som et spill i lotteri. Jeg 
anser meg selv for å være cn 
god jurist, med laud i karakter. 
Og uten hjelp fra Norsk Tjene
stemannslag (NTL) er jeg min 
egen advokat, forteller hun. 

- Hvorfor har ikke din 
egen organisasjon gitt deg juri
disk hjelp? 

- Det kan du gjerne spØrre 
om, men jeg får ikke rettshjelp 
derfra. Jeg tror det henger sam
men med at jeg i min tid ga 
uttrykk for at det var pinlig for 
Norge at daværende handelsmi
nister Jan Balstad ikke kunne 
engelsk, sier diplomaten. 

Kulturkollisjon 
På Fjellbakken holder hun 

stadig på med ett eller annet 
prosjekt. Hun graver og leter i 
gamle dokumenter og er nå på 
leting etter et fond med navn 
nordnorsk kirke- og skolefond. 

- Jeg har svært interssante 
dager, og jeg innser at som 
«urokråke» i UD måtte jeg få 
avskjedigelse. De prøvde seg 
med alle tenkelige andre knep, 
men de lyktes ikke. Jeg har stor 
forståelse for at de ga meg 
sparken til slutt - for min ver
densoppfatning og den i DU er 
en stor kulturkollisjon. 

- Folk har ulikt syn på hva 
som er rett og galt, og selve 
syndefallet der Eva føyer seg 
inn under makta, p.asser meg 
dårlig, sier Synnøve' Fjellbakk 
Taftø. 
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Bare tre bil-skader 
Det var bare tre biler som 

fikk ganske omfattende ska
der i taket da lagerhallen til 
Ramsengs Auto raste sam
men på grunn av nedbØren 
sist fredag. Ni biler fikk bare 
ubetydelige skader. 

Lagerhallen ble derimot 

totalhavarert, og vil ikke bli 
utbedret og satt opp igjen. 

- I første omgang må vi 
avklare situasjonen med for
sikringsselskapet, men jeg 
regner med at vi vil anskaffe 
oss en ny lagerhall. Vi treng
er lagerplass, og det er en stor 

fordel med innendørs lager 
istedet for å lagre bruktbiler 
og skadete biler utendørs. 
Men det blir i alle fall ikke 
satt opp noen ny lagerhall i 
vinter, sier disponent Gutt
orm Rarnseng i Rarnsengs 
Auto. - Jeg har siden 1991 ikke hatt ett eneste arbeidsoppdrag fra UD, 

men med full lønn derfra har jeg kunnet ta fatt på mange interssante 
prOSjekter, sier diplomaten. 
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